
 

 

   Toezegging 
 

Onderwerp 

Toezegging: Nagaan waarom geen zebrapad na voetgangersbrug 

die uitkomt op het Prinsen Bolwerk. 

Bestuurlijke agendazaak 

2017/196684 

 

Samenvatting/Doel/grond besluit 

Bij de behandeling van de rondvraagt vraagt de heer van Leeuwen 

(D66) waarom er bij de voetgangersbrug - die uitkomt op het Prinsen 

Bolwerk - geen zebrapad loopt. 

Wethouder Sikkema zegt toe dit na te gaan.  

 

 

Portefeuillehouder:  

Sikkema, C.Y. 

Programmanummer:  

 

Bestuursorgaan:  

Commissie beheer 

Datum vergadering:  

13-4-2017 

 

 


